
Styremøte RAHK- 29/4-24.  

 

Oppmøte: 

Bettina Myrén, Heidi Linnerud, Desirée Suther, Marthe Snopestad Jensen, Yvonne 

Haglund, Kai Petter Olsen, Ida E. Kristoffersen. 

Referent: Ida E. Kristoffersen 

 

•        Agenda. 

 

29/24 Godkjenning av referat. 

Godkjent. 

 

30/24 Økonomi og medlemstall. 

Økonomien er god. Det er pr. Styremøtets dato 312 medlemmer i klubben.  

 

31/24 Kurs og instruktører. 

  Det er planlagt kurs blodspor videregående i august. 

  Andre kurs som vurderes satt opp er: 

  AG videregående,  

  Valpe kurs (ettermiddag). 

  Kurs i hverdagslydighet.  

  Brukshund kurs rundering/feltsøk 19-20 oktober. 

  RIK grunnkurs.  

  Kurs i bronsemerket, bruks. Bør evt. settes opp så det er en prøve like etterpå. 

 



 32/24 Blåbærstevnet.  

 Blåberstevnet RAHK arrangerte 20/21 April, hadde ??? Antall hunder påmeldte, ??? 

Antall eiere. Det gikk ??? Løp.  

Klubben hadde premieringer sponset, samt rosetter til pallplasseringer.  

      Når det kommer til inntekter ved stevnet må Veronica sjekke opp i vipps, så vi får 

kontroll på hva betalingene gjelder. Nå kommer alt opp som kiosk, også stevneavgift 

og kurs. Kiosk varene som ble solgt denne dagen er ikke beregnet enda. Totalt gav 

Blåbærstevnet en inntekt på ???? 

         Det som kan gå bedre til neste arrangement er:  

          

-Så langt det lar seg gjøre, sjekke at info som blir lagt ut i arrangementet er     riktig 

ift. gjeldende retningslinjer, så vi unngår å måtte endre infoen etter arrangementet er 

langt ut på nett og for påmelding.  

  

- Alle arrangementer i regi av klubben skal ha økonomisk bindende påmelding. 

 

Konklusjon, et vellykket stevne, som frister til gjentagelse. RAHK retter en stor      

takk til alle deltakere, sponsorer og de som var med å arrangere.  

 

• AG stevne september. 

Det har ikke lykkes i å finne en dommer pr. Styremøtets dato, dette jobbes videre 

med tom. 3 mai. Dersom det blir vanskelig å finne en dommer, bør arrangementet 

byttes til å være et blåbærstevne. AG stevne bør muligens planlegges et år frem i tid, 

for å få tak i dommer. Idealt sett bør AG stevner holdes i mai / juni. Dette pga. 

Viktigheten av tørr bane til aktiviteten. 

 

• Aktivitetshelg. 

Styret jobber med planlegging av sosialt arrangement for alle medlemmer i RAHK. 

Info om dette vil bli sendt ut til medlemmer når det er klart.  

 



• Bruksstevne. 

Ikke mulig å gjennomføre i juni, da det allerede er 3 andre stevner i regi av andre. 

RAHK planlegger å gjennomføre stevne til høsten. Klubben mangler godkjent stige til 

klasse A. Kostnad ved innkjøp av stige vil være ca. 10.000, -. Enstemmig styre 

vedtar innkjøp stige. 

 

• Eventuelt.  

 

• Toril Vik har fått avslag i søknad om økonomisk støtte til VM i IGP, da hun 

starter for en annen klubb. RAHK ønsker Toril lykke til i VM.  

 

• Det har kommet spørsmål om gjestetrening mot betaling. 

Foreslått 50,- pr. Trening. RAHK har allerede en ordning hvor 2 treninger er gratis for 

å prøve, før man melder seg inn i klubben. Det blir vedtatt på styremøtet at etter de 

to prøve treningene må man betale 50,- per trening uten medlemskap for å trene på 

våre områder eller treninger i regi av klubben. 

           Legges til i vipps som betalingsmetode.  

 

• Det er søkt på nytt om båndtvangsfrihet for klubben.  

 

• Hovedkode på dørene til klubbens lokaler skal skiftes, dette blir fulgt opp av 

Bettina. Dersom koden for medlemmene byttes, sendes ny kode ut til 

medlemmene som har betalt depositum. 

 

• Dugnad skal etter hvert settes opp. Klubben står for grilling, saft og vann. 

Brus må evt. kjøpes av den enkelte. Utstyrslister skal sjekkes, ryddes i 

containere og opprydning/vedlikehold på uteområdene til klubben. 

 

• Ønske fra AG gruppa om at mønet og bom skal stå ute hele tiden. 



 Begrunnet med at det tar lang tid å montere, samt tung å flytte på.  

Sikkerhetsspørsmål- Sjekke opp hvordan det er med forsikring ved evt. skader på 

klubbens område, trening på eget ansvar? Dette skal sjekkes opp i før det avgjøres 

hvor mønet skal stå. (Mer info på punkt om container).  

 

• Solgt brukt agility utstyr 

AG gruppen har ønske om å disponere pengene fra dette til nytt utstyr AG gruppen 

trenger.  Det ble vedtatt på styremøtet at de kan bruke beløpet de har igjen for salg 

av brukt utstyr på nytt utstyr til klubben.  

 

• Container og mus. 

Container bør løftes for å unngå mus som gnager på gummi lister. Rally container og 

AG container. Tanken er å dra de litt frem på grusbanen, sette de på leca blokker. 

Gummi listene og låser utbedres på dugnad. På sikt kan man spre container og sette 

på tak. Med heving må man ha en rampe som ikke er fast på containere, så ikke 

mus kan sitte på den å gnage. Ved heving av containere må AG-mønet enten stå 

fast ute eller i garasjen, fordi det vil bli vanskelig å flytte det inn og ut. (Mønet blir 

bestemt hvor skal stå etter det er sjekket opp ift forsikring og ansvar).   Containere 

skal løftes, det er vedtatt. 

 

• Medlemmer som ikke har betalt.  

Hvordan håndtere det når de dukker opp på trening? Klubben må sende ut info til de 

for å se at det er riktig betaling og at de som dukker opp på treningene har betalt 

medlemskap eller treningsavgift. Kasserer følger opp lister over betalende 

medlemmer, og sender påminnelse til de som ikke har riktig registrert medlemskap. 

Treningsansvarlig som oppdager ekvipasjer som trener uten godkjent betaling, bør 

melde fra til kasserer. 

 

• Klipping av plen.  Stå på liste hvem som er klippe ansvarlig for inneværende 

uke og uken etter. Legge til dette på messenger gruppe.  

 

• Bildene på nettsiden, er 40 år gamle. Det skal gjøres om en del på nettsiden, 

bytte bilder og annen info som ikke er oppdatert.  



 

• Kiosk.  

Det bør være et godt og ryddig utvalg av varer. Det har ikke vært kjøpt inn varer for 

vinteren. Nytt styre sørger for at det er varer til kiosken så fort tilgang på bankkort er i 

orden.  

 

• Klubbhuset.  

Inne i klubbhuset er det dårlige stoler, ulike gardiner og lite gjennomført. Dette bør 

på sikt utbedres, så det blir koselig inne i klubbens lokaler.  

 

• Søppelbøtter. 

Klubbens søppelbøtter som står ute på området velter ofte når det er sterk vind. Det 

bør planlegges å bygge et stativ for søppelbøtene så de står bedre.  

 
 


